
Z á p i s n i c a č. 12/2020 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 21.09.2020 
 

 

Prítomní : Ing. Miroslav Sisák, Ing. Alexandra Balteszová, Iveta Janíčková, Ing. Ján Kavulič,  

Ing. Marcela Mártonová, Ing. Pavol Sepeši, Ing. Matúš Lukáč, Mgr. Katarína Baltesová,  

Mgr. Patrícia Osmolská, (podľa prezenčnej listiny) 

ospravedlnený: Miroslav Jesenský 
 

Program rokovania 
1.  Otvorenie 

2.  Schvaľovanie programu rokovania 

3.  Určenie zapisovateľa zápisnice 

4.  Návrh a voľba overovateľov zápisnice 

5.  Návrh a voľba návrhovej komisie 

6.  Kontrola plnenia uznesení 

7.  Správa hlavného kontrolóra č. 4/2020  - pokladnica – písomný dokument  

8. Správa hlavného kontrolóra č. 5/2020  - slobodný prístup k informáciám – písomný dokument  

9. Schvaľovanie Plánu kontrol hlavného kontrolóra na II. polrok 2020 – písomný dokument 

10. Prerokovanie doplnenia žiadosti o odpredaj obecného pozemku na parcele č. 29/17 do súkromného 

vlastníctva 

11. Prerokovanie žiadosti o odkúpenie pozemku parc. č. 305 do vlastníctva obce 

12.  Prerokovanie možnosti zapojenia sa obce do Výzvy MŽP SR – Oprávnená aktivita č. 3 Zhodnocovanie 

biologicky rozložiteľného komunálneho odpadu 

13. Prerokovanie návrhu o odkúpenie silážnej jamy v bývalom JRD Nižná Myšľa, v prípade zapojenia sa 

obce do Výzvy MŽP SR – Oprávnená aktivita č. 3 

14. Prerokovanie nákladov na dokončenie Materského centra v obci Nižná Myšľa 

15.  Prerokovanie realizácie montáže klimatizačnej jednotky do Kultúrneho domu v obci Nižná Myšľa 

16. Rozpočtové opatrenie obce č. 8/2020 

17.  Interpelácie poslancov 

18. Rôzne 

19. Prijatie uznesenia 

20. Záver 

 

 

 

K bodu 1: 

       Zasadnutie OZ otvoril a viedol starosta obce Ing. Miroslav Sisák.  

 

K bodu 2: 

       Poslanci OZ schválili program zasadnutia.  

hlasovanie:  

za: Ing. Alexandra Balteszová, Iveta Janíčková, Ing. Ján Kavulič, Ing. Marcela Mártonová, Ing. Pavol 

Sepeši, Ing. Matúš Lukáč, Mgr. Katarína Baltesová, Mgr. Patrícia Osmolská 

 

 Starosta obce Ing. Miroslav Sisák navrhol doplniť program zasadnutia OZ o bod „Zámer 

spracovania programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Nižná Myšľa na roky 2021 – 2027“ 

hlasovanie:  

za: Ing. Alexandra Balteszová, Iveta Janíčková, Ing. Ján Kavulič, Ing. Marcela Mártonová, Ing. Pavol 

Sepeši, Ing. Matúš Lukáč, Mgr. Katarína Baltesová, Mgr. Patrícia Osmolská 

 

 

 



K bodu 3: 

       Za zapisovateľku zápisnice bola určená Mgr. Jarmila Matisová 

hlasovanie:  

za: Ing. Alexandra Balteszová, Iveta Janíčková, Ing. Ján Kavulič, Ing. Marcela Mártonová, Ing. Pavol 

Sepeši, Ing. Matúš Lukáč, Mgr. Katarína Baltesová, Mgr. Patrícia Osmolská 

 

K bodu 4: 

       Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí Ing. Pavol Sepeši, Ing. Matúš Lukáč 

hlasovanie:  

za: Ing. Alexandra Balteszová, Iveta Janíčková, Ing. Ján Kavulič, Ing. Marcela Mártonová, Ing. Pavol 

Sepeši, Ing. Matúš Lukáč, Mgr. Katarína Baltesová, Mgr. Patrícia Osmolská 

 

 

K bodu 5: 

       Za členov návrhovej komisie boli navrhnutí Mgr. Katarína Baltesová, Mgr. Patrícia Osmolská 

hlasovanie:  

za: Ing. Alexandra Balteszová, Iveta Janíčková, Ing. Ján Kavulič, Ing. Marcela Mártonová, Ing. Pavol 

Sepeši, Ing. Matúš Lukáč, Mgr. Katarína Baltesová, Mgr. Patrícia Osmolská 

 

K bodu 6: 

       Poslanci OZ vzali na vedomie podanie informácie v súvislosti s plnením uznesení  

z predchádzajúceho zasadnutia OZ starostom obce, v tejto súvislosti bola vytvorená Anketa 

spokojnosti seniorov so stravou, zo všetkých opýtaných sa všetci vyjadrili kladne. Po vyhodnotení 

ankety sa rozhodlo, že dodávateľom stravy pre seniorov bude naďalej spoločnosť VEMI. 

 

K bodu 7: 

 V tomto bode poslanci prerokovali a vzali na vedomie Správu o činnosti hlavného kontrolóra 

č. 4/2020 – pokladnica – písomný dokument 
  

K bodu 8: 

V tomto bode poslanci prerokovali a vzali na vedomie Správu o činnosti hlavného kontrolóra 

č. 5/2020 – slobodný prístup k informáciám – písomný dokument 

 

K bodu 9: 

     V ďalšom bode poslanci schválili Plán kontrol hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2020, 

ktorý bol zverejnený v zákonnej lehote.  

hlasovanie:  

za: Ing. Alexandra Balteszová, Iveta Janíčková, Ing. Ján Kavulič, Ing. Marcela Mártonová, Ing. Pavol 

Sepeši, Ing. Matúš Lukáč, Mgr. Katarína Baltesová, Mgr. Patrícia Osmolská 

 

K bodu 10: 

Žiadosť o odkúpenie obecného pozemku, ktorá bola prerokovaná na predchádzajúcom 

zasadnutí OZ bola doplnená o účel kúpy, žiadateľ má záujem o rozšírenie záhrady. Zámer na odpredaj 

obecného pozemku na parcele č. 29/17, k. ú. Nižná Myšľa o výmere 53m², evidovaného na LV č. 652 

ako záhrada bol schválený. Pozemok bude ohodnotený znaleckým posudkom a predaj bude 

prerokovaný na najbližšom zasadnutí OZ v samostatnom bode. 

hlasovanie:  

za: Ing. Ján Kavulič, Ing. Marcela Mártonová, Ing. Pavol Sepeši, Ing. Matúš Lukáč,  

proti:Ing. Alexandra Balteszová, Iveta Janíčková Mgr. Patrícia Osmolská 

za: Mgr. Katarína Baltesová, 

 

 



K bodu 11: 

 Poslanci OZ schválili žiadosť o odpredaj pozemku na parcele č. 305, k. ú. Nižná Myšľa, 

o výmere 1079m², evidovaného na LV č. 179 ako orná pôda, do vlastníctva obce, na  základe 

znaleckého posudku. Parcela je zaevidovaná ako prístupová cesta k budúcej IBV, lokalita je 

v budúcnosti vhodná na výstavbu aj v zmysle Územného plánu obce. 

hlasovanie:  

za: Ing. Alexandra Balteszová, Iveta Janíčková, Ing. Ján Kavulič, Ing. Marcela Mártonová, Ing. Pavol 

Sepeši, Ing. Matúš Lukáč, Mgr. Katarína Baltesová, Mgr. Patrícia Osmolská 

 

K bodu 12: 

OZ prerokovalo a schválilo možnosť zapojenia sa obce do Výzvy MŽP SR – Oprávnená 

aktivita č. 3 Zhodnocovanie  biologicky rozložiteľného komunálneho odpadu. Ing. Sepeši súhlasí so 

zapojením sa do projektu, avšak chcel vedieť za akých podmienok bude ochotná Urbárska spoločnosť 

prenajať obci pozemok pod silážnou jamou. 

hlasovanie:  

za: Ing. Alexandra Balteszová, Iveta Janíčková, Ing. Ján Kavulič, Ing. Marcela Mártonová, Ing. Pavol 

Sepeši, Ing. Matúš Lukáč, Mgr. Katarína Baltesová, Mgr. Patrícia Osmolská 

 

K bodu 13:  
OZ prerokovalo návrh o odkúpenie silážnej jamy v bývalom JRD Nižná Myšľa, v prípade 

zapojenia sa obce do Výzvy MŽP SR – Oprávnená aktivita č. 3, na základe znaleckého posudku.  

hlasovanie:  

za: Ing. Alexandra Balteszová, Iveta Janíčková, Ing. Ján Kavulič, Ing. Marcela Mártonová, Ing. Pavol 

Sepeši, Ing. Matúš Lukáč, Mgr. Katarína Baltesová, Mgr. Patrícia Osmolská 

 

K bodu 14: 

 V tomto bode OZ prerokovalo dokončenie Materského centra v Nižnej Myšli s použitím 

finančných prostriedkov z bežných výdajov obce. Bude potrebné zrealizovať zastrešenie 

unimobunky, vytvoriť ihrisko z prvkov, ktoré uspokoja malých užívateľov. Ihrisko bude zamerané 

prevažne na vekovú hranicu 3 rokov, v prvom rade pre deti, s ktorými sú matky na rodičovskej 

dovolenke. Následne sa v areáli Materského centra zrealizuje osadenie vymývanej dlažby a vysadí sa 

zeleň. Tento bod bol schválený. 

hlasovanie:  

za: Ing. Alexandra Balteszová, Iveta Janíčková, Ing. Ján Kavulič, Ing. Marcela Mártonová, Ing. Pavol 

Sepeši, Ing. Matúš Lukáč, Mgr. Katarína Baltesová, Mgr. Patrícia Osmolská 

 

K bodu 15 

 OZ prerokovalo montáž klimatizovanej jednotky do Kultúrneho domu v Nižnej Myšli 

v hodnote 4 990,- Eur (bez DPH), najmä v letných mesiacoch je potrebné počas spoločenských akcií. 

Bod bol prítomnými poslancami schválený. 

hlasovanie:  

za: Ing. Alexandra Balteszová, Iveta Janíčková, Ing. Ján Kavulič, Ing. Marcela Mártonová, Ing. Pavol 

Sepeši, Ing. Matúš Lukáč, Mgr. Katarína Baltesová, Mgr. Patrícia Osmolská 

 

K bodu 16 

 OZ prerokovalo Rozpočtové opatrenie č. 8/2020, z návrhu bola vypustená čiastka 3000,- Eur, 

prvotne určená na osadenie bezpečnostných prvkov v areáli Materského centra. Tieto prvky budú 

zafinancované z bežných výdajov obce. Rozpočtové opatrenie tvorí prílohu zápisnice, ako písomný 

dokument. Tento bod bol schválený. 

hlasovanie:  

za: Ing. Alexandra Balteszová, Iveta Janíčková, Ing. Ján Kavulič, Ing. Marcela Mártonová, Ing. Pavol 

Sepeši, Ing. Matúš Lukáč, Mgr. Katarína Baltesová, Mgr. Patrícia Osmolská 



K bodu 17 

 V tomto bode OZ prerokovalo a schválilo zámer Spracovania Programu hospodárskeho 

a sociálneho rozvoja obce Nižná Myšľa na roky 2021 -2027.  

Rozpočet  2020 – celkom v  € 

                             Schválený                           Po úprave č. 8 

Príjmy                  1 292 446                  1 292 446 

Výdavky              1 292 446                 1 292 446  

Tento bod bol schválený. 

hlasovanie:  

za: Ing. Alexandra Balteszová, Iveta Janíčková, Ing. Ján Kavulič, Ing. Marcela Mártonová, Ing. Pavol 

Sepeši, Ing. Matúš Lukáč, Mgr. Katarína Baltesová, Mgr. Patrícia Osmolská 

 

K bodu 18 

 V interpeláciách poslancov bola riešená otázka odpadu pri obecných bytovkách a v priľahlom 

okolí, viacerí poslanci navrhovali, že by bolo vhodné v rámci environmentálnej výchovy detí 

v základnej škole zaviesť separovanie odpadu, prípadne hravou formou viesť žiakov k udržiavaniu 

čistoty v okolí počas vyučovania. Starosta prisľúbil navrhnúť riešenie v spolupráci s riaditeľkou ZŠ. 

 Aby obec mohla mať viac kompetencií v súvislosti s riešením čistoty v okolí bytoviek na 

Hlavnej ulici, musela by byť vlastníkom pozemkov, ktorým je momentálne Urbárska spoločnosť 

v zastúpení viacerých občanov. Za Urbársku spoločnosť sa prítomným vyjadrila jej predsedníčka, ani 

v budúcnosti nie je v pláne zrealizovať zámenu týchto pozemkov za iné obecné pozemky. Do úvahy 

by prichádzal ich prenájom obci. Starosta požiada Urbársku spoločnosť o prenájom pozemkov. 

 V tomto období prebieha príprava projektovej dokumentácie pre rozšírenie ďalších vetiev 

ČOV a kanalizácie v našej obci , je potrebné mať projektovú dokumentáciu s aktuálnymi reálnymi 

hodnotami, v prípade, ak vyjde Výzva na rozšírenie kanalizácie, do ktorej by sme sa chceli zapojiť. 

  

K bodu 19  

 V rôznom starosta informoval poslancov: 

- od nadácie SPP sme žiadali príspevok 30 000,- Eur na vyčistenie priestorov v bývalom učilišti 

a v jeho exteriéri, dostali sme 2000,- Eur, ktoré sme zatiaľ použili na vyčistenie záhrady 

a areálu, obec má v pláne spracovanie projektu na využitie budovy pre všetky vekové 

kategórie. V záhrade obec plánuje vybudovať multifunkčné ihrisko, prípadne altánok na 

odpočinok pre občanov využívajúcich priestory bývalého učilišťa,  

- starosta riešil požiadavku v súvislosti s vybudovaním resp. zrekonštruovaní schodov na 

obecnom cintoríne, keďže celý cintorín je v zosuvnom pásme, obec nedostane ani povolenie 

na rekonštrukciu, bude potrebné vymyslieť, aký materiál by sa na schody mohol použiť, aby 

boli funkčné a v zime a daždi sa na nich nešmýkalo, 

- p. Janíčková navrhla do budúcna možnosť zriadiť Urnový háj na cintoríne, keďže po ľavej 

strane od Domu smútku pri prednej bráne je voľné rovinaté miesto a občania budú mať podľa 

nej čoraz väčší záujem o spopolnenie, zároveň by to bolo aj riešenie v súvislosti 

s rozširovaním cintorína, ak niekto nebude mať záujem uhradiť nájomné za hrobové miesto, 

tak za urnové miesto  by mohol ušetriť na nižnom poplatku, 

- chodník na Hlavnej ulici opäť nemá riešenie, niektorí oslovení vlastníci priľahlých pozemkov 

nemajú záujem o odpredaj na zriadenie chodníka pre chodcov,  

- obec plánuje rekonštrukciu autobusových zastávok, na Hlavnej zastávke majitelia pozemku 

nesúhlasia s vykonaním rekonštrukcie, preto aspoň v rámci možností bude osadený 

odpadkový kôš a kamenné kvetináče na skrášlenie okolia, 

- prítomní poslanci vzniesli požiadavku na vytvorenie prechodu pre chodcov v kritickom úseku 

od zastávky autobusu, starosta sa stretne s dopravným inžinierom, 

- jedinou plánovanou akciou by mohla byť na jeseň Šarkaniáda, starosta uvažuje v prípade 

dobrého veterného počasia zrealizovať toto podujatie, keďže je v prírode a aj v minulosti malo 

úspech u účastníkov 



 

  K bodu 20 

 Členka návrhovej komisie prečítala znenie uznesenia. 

 

  K bodu 21 
 Starosta poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie ukončil. 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia: 

Ing. Pavol Sepeši, v. r. 

     

Ing. Matúš Lukáč, v. r.                        

                                                   

                                       

 

Ing. Miroslav Sisák, v. r.  

                                                  

            starosta obce 


